
 

南方水产科学    2013, Vol. 9  Issue (5): 109-119    DOI: 10.3969/j.issn.2095-0780.2013.05.017

研究论文 最新目录| 下期目录| 过刊浏览| 高级检索  |  

大亚湾杨梅坑海域投礁前后浮游植物群落结构及其与环境因子的关系

廖秀丽, 陈丕茂, 马胜伟, 陈海刚

中国水产科学研究院南海水产研究所，农业部南海渔业资源开发利用重点实验室，农业部南海渔业资源环境科学观测实验站，广东 广州 510300

Community structure of phytoplankton and its relationship with environmental factors before and 
after construction of artificial reefs in Yangmeikeng in Daya Bay
LIAO Xiuli, CHEN Pimao, MA Shengwei, CHEN Haigang

Key Lab. of South China Sea Fishery Resources Exploitation & Utilization, Ministry of Agriculture; Scientific Observing and Experimental Station of South 
China Sea Fishery Resources and Environment, Ministry of Agriculture; South China Sea Fisheries Research Institute, Chinese Academy of Fishery Sciences, 
Guangzhou 510300, China

版权所有 © 《南方水产科学》编辑部  

地址：广州市新港西路231号 邮编：510300 电话：020-84458694 E-mail: nfsc@vip.163.com  

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发

粤ICP备07002578号 

摘要 图/表 参考文献 相关文章 (15) 


